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 Hei. 
  
Viser til høringssak om fisket etter leppefisk i 2012.  
  
I høringsnotatet heter det bl.a. om berggylte: 
  
Vi føreslår derfor at det ved søknad og i samråd med Havforskingsinstituttet likevel kan opnast for å starte fisket 
etter berggylt tidlegare enn dei føreslåtte opningsdatoane, dersom fiskaren kan godtgjere at han kan fiske selektivt 
etter berggylt over 13 centimeter. 
  
Hvilke seleksjonstiltak er det her dere har i tankene? Er det fluktåpninger, og i tilfelle hvilken størrelse og 
hvor mange i hver teine/ruse? Eller er det andre løsninger som kan godkjennes? 
  
MVH 
Trygve Bjørnerem 
Fiskerlaget Sør 


